
                                            Zápis ze schůze finančního výboru 

                                                        konané dne 25.3.2019  

 

 

 

Přítomni: Ing. Coufal, Ing. Sochorová, Ing. Urbánek,  V. Vrábel 

Omluveni: Ing. Bělohradská 

Hosté:  Ing. R. Dědič, tajemník 

 

Program jednání: 

 

1. Projednání přijetí dotace na pečovatelskou službu pro rok 2019 

2. Projednání zprávy o bytovém hospodářství měst Libčice n/Vlt. 

   

ad 1) Pro rok 2019 obdrželo město Libčice n/Vlt. dotaci od Středočeského kraje na provozní 

         výdaje pečovatelské služby. Po informaci p. Tajemníka o určení dotace doporučil FV za- 

         stupitelstvu města tuto dotaci přijmout. 

 

ad 2) Pan tajemník podrobně informoval o hospodaření města Libčice n/Vlt. s byty, které má 

        město ve svém vlastnictví. Mezi jinými zdůraznil, že veškerý pohyb finančních prostředků 

        spojených s byty je pod kontrolou města, účet u banky, určený pro tyto operace je ve vlastnict- 

        ví města. Také informoval o vývoji a fyzickém stavu bytového fondu. Výše nájmu stanovuje 

        každoročně rada města. Výše nájmu se od roku 2011  nezměnila.         

 

        K tomuto bodu přijal FV následující doporučení pro radu města : 

 

        - ke stanovování nájmu jednotlivých bytů přistupovat podle jejich kvality, 

        - výši nájmů, jestliže to nájemní smlouvy umožňují,  upravovat každoročně podle výše inflace, 

        - poplatek za vedení agendy SPROMu hradit z finančních prostředků bytového hospodářství. 

          

 

Zapsal: Ing. Urbánek  


